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Geachte minister Kuipers, 

In uw brief van 22 februari 2022, gericht aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal, 

maakte u uw beleidsvoornemens bekend rond de toekomst van de acute zorg in Nederland. 

U schetste daarin de ontwikkelingen waarmee de zorgsector zich de komende jaren geconfronteerd 

ziet. Een van de knelpunten die in deze brief wordt verwoord is de problematiek op de arbeidsmarkt 

vanwege het tekort aan zorgprofessionals. Tegen die achtergrond ligt het in de bedoeling ook de acute 

zorg slimmer te organiseren, waarbij u een aantal uitgangspunten formuleert. Het uiteindelijke doel is 

dat de geboden zorg van goede kwaliteit is en voor een ieder toegankelijk blijft. 

Wij signaleren dat er binnen de Zeeuwse zorgsector en de Zeeuwse politiek n.a.v. van deze 

beleidsvoornemens bezorgdheid is ontstaan. Deze spitst zich vooral toe op de instandhouding van de 

twee spoedeisende hulpafdelingen (SEH's) van het Admiraal de Ruyter ziekenhuis te Goes en van 

ZorgSaam ziekenhuis te Terneuzen. 

Uit beantwoording van Kamervragen over deze beleidsvoornemens blijkt dat het verminderen van het 

aantal SEH's geen doelstelling op zich is in het beleid met betrekking tot de acute zorg van dt kabinet. 

In een door u gegeven interview met het blad Zorgvisie d.d. 29 aprl j. geeft u eveneens aan dat e.e.a. 

niet betekent dat de SEH's in landelijke gebieden hun deuren moeten sluiten als er weinig aanloop is, 

want dan ligt het volgende dichtstbijzijnde ziekenhuis te ver weg. In het interview benadrukt u dat u in 

wilt zetten op samenwerken in de regio. 

Zoals u bekend is Zeeland een dunbevolkte regio waar de afstanden tot acute zorgvoorzieningen — 

veelal over tweebaanswegen- vanaf het platteland en in het bijzonder naar academische centra 

(relatief) groot en lang zijn. De acute klinische opvangmogelijkheid met de daaraan verbonden 

7 x 24uurs ziekenhuissetting voor mensen met een acute medische zorgvraag of voor uitoefening van 

de tweedelijns verloskunde is vanuit bereikbaarheids- en leefbaarheidsperspectief een niet weg te 

denken voorziening. In het verleden heeft het voortbestaan van beide spoedeisende hulpafdelingen 

ook nimmer ter discussie gestaan. 

Tegen de achtergrond van het tekort aan zorgprofessionals is de Zeeuwse Zorg Coalitie actief met een 

aantal thema's die nu en in de toekomst actueel zijn, onder andere de acute zorg en de 

arbeidsmarktproblematiek. 

Vanuit onze maatschappelijke verantwoordelijkheid en instandhouding van de leefbaarheid binnen de 

provincie Zeeland lijkt het ons goed om het belang van het voortbestaan van de beide spoedeisende 

hulpafdelingen onder uw aandacht brengen. Voldoende beschikbaarheid van acute zorg is essentieel, 

zowel voor eigen inwoners als voor 0.m. toeristen. 



In het verleden zijn diepgaande beslissingen genomen die geleid hebben tot de huidige organisatie 

van het Zeeuwse ziekenhuisbestel. Momenteel constateren wij dat het samen optrekken binnen de 

Zeeuwse Zorg Coalitie de zorgsector goed doet. 

Wij menen er goed aan te doen de zorgen die in Zeeland hierover leven —ook mede namens de 

overheden vertegenwoordigd in het Overleg Zeeuwse Overheden (OZO)- onder uw aandacht te 

brengen. 

Met vriendelijke groet, 

Gedeputeerde Staten, 

Drs. J.M.M. Polman, voorzitter 

A.W. Smit, secretaris 

U wordt verzocht om in uw correspondentie steeds het zaaknummer te vermelden. 
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